

Title (en)

VIDEO EQUIPMENT IN PARTICULAR A VIDEORECORDER.

Title (de)

VIDEOGERÄT, INSBESONDERE VIDEORECORDER.

Title (fr)

APPAREIL VIDEO, EN PARTICULIER UN MAGNETOSCOPE.

Publication

**EP 0177592 A1 19860416 (DE)**

Application

**EP 85902025 A 19850417**

Priority

DE 3414858 A 19840419

Abstract (en)

[origin: WO8504989A1] Video equipment, in particular a videorecorder, for the recording and reproduction of video signals of different television systems, in particular colour television systems. The video equipment consists of a basic equipment (1) in which are arranged the electrical and mechanical components designed and usable for several given television systems, as well as of one or several standard modules (3) which can be fitted on to or inserted into the basic equipment, and in which are arranged all of the electrical components characteristic of a given television system and differing by their design and utilization from the other television systems. It is thus possible to convert the equipment from one television system to another one by simply changing over the standard module.

Abstract (fr)

Appareil vidéo, en particulier un magnétoscope, pour enregistrer et reproduire des signaux vidéo de différents systèmes de télévision, en particulier des systèmes de télévision couleur. L'appareil vidéo se compose d'un appareil de base (1) dans lequel sont disposés les constituants électriques et mécaniques utilisables et configurés de la même manière pour plusieurs systèmes de télévision donnés, ainsi que d'un ou de plusieurs modules standard (3) pouvant être emboîtés sur l'appareil de base ou enfichés dans celui-ci et dans lesquels sont disposés tous les constituants électriques caractéristiques pour un système de télévision donné et se différenciant par leur configuration et leur utilisation des autres systèmes de télévision. Il est aussi possible de faire passer l'appareil d'un système de télévision à un autre simplement en remplaçant le module standard.

IPC 1-7

**H04N 5/782**

IPC 8 full level

**H04N 5/782** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H04N 5/782** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8504989 A1 19851107**; AU 4238185 A 19851115; DE 3414858 A1 19860109; EP 0177592 A1 19860416

DOCDB simple family (application)

**EP 8500173 W 19850417**; AU 4238185 A 19850417; DE 3414858 A 19840419; EP 85902025 A 19850417